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Abstract (en)
[origin: US2024216968A1] A grasping tool including a support shaft, as well as a first finger and a second finger, secured to the support shaft,
movable relative to one another from a first spacing position between the first finger and the second finger, larger than the length between the
distance between a first sidewall and a second sidewall of a work roll, and up to a second position for which the first finger and the second finger are
brought close to one another until penetrating respectively a first centering cavity of the first sidewall and a second centering cavity of the second
sidewall to ensure grasping of the work roll.

Abstract (fr)
La présente divulgation est relative à un outil de saisie (8) comprenant un arbre support (80), ainsi qu'un premier doigt (81) et un deuxième doigt
(82), solidaires de l'arbre support (80), déplaçables l'un par rapport à l'autre depuis une première position d'écartement (P1) entre le premier doigt
(81) et le deuxième doigt (82), supérieur à la longueur entre la distance entre un premier flanc (121) et un deuxième flanc (122) d'un cylindre de
travail (12), et jusqu'à une deuxième position (P2) pour laquelle le premier doigt (81) et le deuxième doigt (82) sont rapprochés l'un de l'autre
jusqu'à pénétrer respectivement une première cavité de centrage) du premier flanc (121) et une deuxième cavité de centrage du deuxième flanc
(122) pour assurer la saisie du cylindre de travail (12).
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